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Datum: 3. 10. 2023 
Števi I ka : 900-20/2023-2 

ZAPISNIK  1.  SEJE SVETA STARSEV -  28. 9. 2023  

Datum seje:  28. 9. 2023  

Ura pričetka:  17.00  

Ura zaključka:  19.15  

Prisotni:  31  

Odsotni:  5 (3  opravičili) 

Lista navzočnosti se hrani v tajništvu šole. 

Dnevni red:  

1. Izvolitev novel-ga predsednika/predsednice  

2. Potrditev zapisnika zadnje seje  

3. Predstavitev ankete o počutju v šoli in delu učencev, staršev in učiteljev  

4. Predstavitev poročila o izvedbi LDN  2022/23  in predstavitev novega LDN  2023/24 

5. Pobude in predlogi staršev  

6. Razno 

K 1. točki : 

Svet staršev je soglasno potrdil Roberta Piščanca za predsednika sveta staršev za šolsko leto  

2023/24.  

Vzdržanih ni bilo. 

K 2. točki: 

Sklep: Vsi prisotni člani so potrdili zapisnik prejšnje seje. 

K 3. točki: 

Gospa ravnateljica je predstavila anketo o počutju v šoli in delu učencev, staršev in učiteljev. 

Povzamemo lahko, da bistvenih odstopanj od lanskega šolskega leta ni glede počutja in 
odnosov. Tako kot ostale osnovne šole tudi mi opažamo porast medvstniškega nasilja. Pri 

soočanju z njim sledimo naši viziji »Z dobrimi odnosi do uspeha« in vzgojnemu načrtu ter 

upoštevanju šolskih pravil.  
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1< 4.  točki:  

Gospa ravnateljica je predstavila poročilo o realizaciji LDN za preteklo šolsko leto in nov letni 

delovni načrt za šolsko leto  2023/24,  ki je dostopen na šolski spletni strani. 

Gospa ravnateljica je predstavnike seznanila z naslednjimi informacijami: 

Nacionalno preverjanje znanja — z rezultati smo zadovoljni, saj smo tako v šestih kot v 

devetih razredih pri vseh predmetih nad slovenskim povprečjem. 

- 	Realizacija pouka je bila  97,70  %. 

- Projekti na šoli: Glasserjeva kakovostna šola, Unesco, konvergentna pedagogika, EKO 

šola, kulturna šola. 

- 	Realizirani so bili vsi kulturni, naravoslovni in športni dnevi, razen za  6.  in  8.  razred je 

bila realizacija  75  %, ker ni bil realiziran tehniški dan zaradi odpovedi izvajalca v juniju. 

- 	Šola izdaja različne publikacije, ki so objavljene na spletni strani šole (šolska publikacija, 

šolski almanah (tudi tiskana oblika), šolsko glasilo GENERACIJA, šolsko literarno glasilo 

Pero navdiha, mesečni bilten, ki se pošilja staršem izključno po  e-pošti zadnji dan v 

mesecu). 

Izvedene so bile vse šole v naravi  (3.  razredi — Pokljuka,  4.  razredi —Savudrija,  5.  razredi 

— Kope,  6.  razredi angleški tabor Debeli Rtič,  7.  razredi Pohorje in Debeli Rtič,  8.  razredi 

— Rim in angleški tabor, 9.razredi — Bosna). 

- 	Izvedena so bila razna tekmovanja, na katerih je tekmovalo  1456  učencev, od tega so 

dosegli  55  zlatih priznanj,  40  srebrnih in  359  bronastih priznanj. 

- 	V preteklem šolskem letu je bilo na zajtrk prijavljenih  30,  na malico  884,  na kosilo  668  

in na popoldansko malico  178  učencev. 

- 	Izvedena so bila razna neformalna srečanja (spanje v šoli, druženje s starši, piknik, 

kolesarjenje ...). 

Izvedena so bila razna dela (obnova parketa v učilnici  1.  a, beljenje hodnika starega 

dela in predprostora v prizidku, priprava kabineta za sloveniste, nabava in montaža 

kamer v garderobah, montaža širokokotnega projektorja in platna v večnamenskem 

prostoru, nabava različnih didaktičnih iger, nabava različnih strojev za pouk tehnike, 
dokup opreme za učilnice ...). 

Gospa ravnateljica je predstavila letni delovni načrt za šolsko leto  2023/24:  

Prednostne naloge so uvajanje  FIT  pedagogike v pouk, vzgoja lepega vedenja — bonton, 
konvergentna pedagogika in formativno spremljanje pouka. Na šoli delujejo različne 

razvojne skupine, katerih namen je izboljšati kakovost izobraževanja. 

Načrtovane šole v naravi in tabori:  2,  razred — plavalni tečaj,  3.  razred — Pokljuka,  4.  

razred —Savudrija,  5.  razred —Kope,  6.  razred — Debeli Rtič,  7.  razred —preživetje v 

naravi,  8.  razred — Rim,  9.  razred — Bosna. 

Načrtujemo tabor za punce, tabor za nadarjene, športni tabor v Planici, doživljajski 

tabor in ekskurzijo v Avstrijo. 
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- Načrtujemo različne kulturne prireditve, proslave, prvošolčkov dan, pustovanje, 

športno soboto, različna tekmovanja ... Šola je vključena v mednarodne in nacionalne 

projekte. 

- V letošnjem šolskem letu smo poleg svetovalne službe in učiteljev DSP-ja  poiskali 

pomoč  Jerneja Piclja. Cilj je opolnomočiti učence na področjih, ki so za njih pomembna 

in jih zanimajo. 

K  5.  točki: 

Pobude in predlogi staršev: 

- Gospa predsednica šolskega sklada je podala informacijo o delovanju šolskega sklada, načrtih 

za tekoče šolsko leto in prijazno povabila vse starše za pomoč, ko jo bodo potrebovali. 

- Predstavnica  5. c  je pojasnila težave s prevozi učencev. Želeli bi si, da se posodobi zemljevid 

in doda table za točna postajališča kombija, prav tako ima pritožbo, ker vozniki ne vozijo vedno 

po isti poti, in pritožbo na neprimerno vedenje voznikov. Gospa ravnateljica je pojasnila, da je 

bil na podlagi javnega razpisa za to šolsko leto izbran prevoznik Prevozi Slapar. Vedno se dogaja, 

da je v mesecu septembru veliko pritožb zaradi prevozov. To se dogaja zato, ker je vsako leto 

izbran drug prevoznik, ki potrebuje nekaj časa, da vsa organizacija steče. Ob tem bi prosili vse 

starše, da to poskušajo sprejeti z razumevanjem. Razne pritožbe lahko naslovite direktno 

na slapar.prevozi@siol.net. 

- Predstavnica  9.  d je predlagala, da ko se otroku vzame telefon, naj opravi neko hišno delo. 

Gospa pomočnica je pojasnila, da so telefoni v šoli prepovedani. Šola ima sprejet pravilnik, ki 

se ga držimo. Predstavnik  4.  d je dodal, da je šoli dovoljeno samo to, kar je zapisano v zakonu. 

- Predstavnico  4. b  zanima, kako se lahko dopusti, da imajo učenci pouk v galeriji (ni zraka, 

svetlobe, hrup). Gospa ravnateljica je pojasnila, dakot je znano, šola poka po šivih. Vsi prostori 

so zasedeni. Čakamo na informacijo o prizidku s strani občine. Starši so nas seznanili z različnimi 

informacijami glede tega, med drugim tudi to, da naj bi naša šola izpadla iz proračuna. Starši 

predlagajo tožbo, če se to zgodi. Gospa ravnateljica je pojasnila, da bo najprej preverila 

informacije in nato ukrepala. 

- Predstavnico  8. b  zanima, ali letos res ne bo tekmovanja iz logike, kajti to tekmovanje je 

pomembno za pridobitev Zoisove štipendije. Gospa pomočnica bo to preverila, saj je bilo v 

letnem delovnem načrtu to tekmovanje navedeno in bo v naslednjem letu tudi. 

Predstavnica  8.b  dodaja pripombo k zapisniku: 

Predstavnica staršev  8.b  prosi, da se v prihodnosti na šoli v  8.  in  9.  razredu izvajajo vsa selekcijska 

tekmovanja, katerih dosežki učencev se upoštevajo pri pridobitvi Zoisove štipendije ter da učitelji 

zagotovijo ustrezne priprave za ta tekmovanja in nanje prijavijo učence. 
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Letos se logika za  8.  razred ni izvajala, zato je šel moj sin na sosednjo šolo in se je tudi uvrstil naprej na 

regijsko, ostali žal za to možnost niso vedeli, kar se mi ne zdi korektno. 

- Predstavnico  6. b  zanima glede prehrane oziroma komu sporočiti, če otrok ne sme jesti 

določenih jedi. Gospa je prejela elektronski naslov vodje prehrane, kamor lahko obvestilo 

posreduje. 

- Predstavnica  9.  d ima kritiko na nekulturne starše glede parkiranja in zadrževanja le-teh pri 

prizidku, ko pripeljejo otroka v šolo. Gospod predsednik je pojasnil, da smo tako obvestilo že 

večkrat posredovali staršem, zato ga bomo letos ponovno. 

- Predstavnici  1. c  in  2. c  imata pritožbo glede podaljšanega bivanja. Predstavnico  2. c  zanima, 

kaj je delo učiteljev v OPB. Dogaja se nasilje na igrišču (s pestjo v obraz) in drugi dogodki, ki jih 

nihče od učiteljev ne opazi. Učitelji naj bi poskrbeli za varnost učencev. Kako je s telefoni v OPB-

ju? Dejala je, da je težko koga priklicati. Gospa pomočnica je pojasnila, da imamo na šoli 

protokol. Glede dogodka je bila sama obveščena, prav tako tudi gospa ravnateljica. Sklican je 

bil že sestanek in o dogodku so bili obveščeni učitelji v OPB-ju in razrednik. V skladu s sprejetim 

pravilnikom se bomo odzvali na nasilno vedenje. 

- Predstavnico  5. c  zanima, če bi se lahko pri vhodu v prizidek dodala klop, da bi se učenci lahko 

preobuli. Gospa ravnateljica je pojasnila, da bomo to uredili. 

K  6.  točki: 

Predsednik sveta staršev se je vsem zahvalil za zaupanje ob ponovni izvolitvi in za sodelovanje. 

Zapisala: Sabina Roglič  Predsednik svе  staršev: 
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